
Každý rok se účastníme Akademie. Jedná se o představení, ve kterém si jednotlivé třídy připravují 

vystoupení různě zaměřená. My jsme si zvolili opět tanec. Paní učitelka nám pomohla s nácvikem 

tanečních ukázek a my jsme je doplňovali vlastními nápady. Vždy se rádi ukážeme trochu v jiném 

světle. Když celé dny sedíme v lavicích, tento pohyb nám pak dělá radost. 

 

 


